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BR.0002. 30.2021. III 

 
Protokół Nr XXX/21 

sesji Rady Miejskiej Legnicy 
z dnia 26 kwietnia 2021 r. w godz. 1000 do 1410 

(prowadzona w trybie zdalnym) 
 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Jarosław Rabczenko. Poinformował, że obrady 

sesji Rady są nagrywane i transmitowane. Sesja odbywa się w trybie zdalnym bez udziału publiczności, 

mass mediów oraz zwyczajowo zapraszanych gości. 

Ponadto poinformował, że, wszystkie głosowania będą imienne i będą odbywały się poprzez 
wyczytanie, alfabetycznie, nazwiska radnego, który odpowie w jaki sposób głosuje: za, przeciw lub 
wstrzymuje się od głosowania.  
 
Po zakończeniu głosowania wyniki zostaną podsumowane i podany zbiorczy wynik głosowania. 
 
W taki sam sposób zostanie sprawdzona obecność radnych. Będę kolejno odczytywał nazwisko 
radnego, który będzie się zgłaszał i mówił, że jest obecny. 
 
Przystąpiono do sprawdzenia listy obecności. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Jarosław Rabczenko stwierdził, na podstawie listy obecności, 
że na stan 23 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych. Nieobecni usprawiedliwieni radni Arkadiusz 
Baranowski, Zbigniew Rogalski. Nieobecny nieusprawiedliwiony Łukasz Łaszczyński. W trakcie sesji 
przybył radny Andrzej Lorenc. Jest kworum i Rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący powitał: 

• Prezydenta Miasta Legnicy pana Tadeusza Krzakowskiego, 

• Zastępcę Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz,  

• Zastępcę Prezydenta pana Krzysztofa Duszkiewicza, 

• Sekretarza Miasta pana Marka Białowąsa, 

• Skarbnika Miasta panią Grażynę Nikodem,  

•  internautów, 

• wszystkich Radnych. 

 
Przewodniczący poinformował, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Prezydent Miasta pismem z 16 kwietnia 2021 r. wniósł 
o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 
1. zmieniającego uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy                           

– (druk - 9/XXX). Zaproponował rozpatrzyć projekt w pkt. 14 porządku obrad, 
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2. w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2021 – (druk - 10/XXX). Zaproponował rozpatrzyć 
projekt w pkt. 15 porządku obrad. 

 

Kolejnym pismem z 22 kwietnia 2021 r. Prezydent Miasta wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 
z elementami Planu Mobilności Miejskiej dla miasta Legnicy” – (druk – 11/XXX). Zaproponował, 
rozpatrzyć projekt w pkt. 16 porządku obrad, a pozostałe punkty odpowiednio zmienią numerację. 
 

Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej z elementami Planu 
Mobilności Miejskiej dla miasta Legnicy” – (druk – 11/XXX) i rozpatrzeniu go w pkt. 16 porządku obrad. 
 

Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 

Rada wprowadziła do porządku obrad w pkt. 16. projekt uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 
przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej z elementami Planu Mobilności Miejskiej dla miasta 
Legnicy” – (druk – 11/XXX) stosunkiem głosów: za – 17, przeciwne – 0, wstrzymujące – 2. 
 

Przewodniczący zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 

Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy. 
4. Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej w 2020 roku – (druk – 

XXX/1). 
5. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2020 roku – (druk – XXX/2). 
6. Projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Statut Legnicy – (druk – 

1/XXX). 
7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Legnicy – terenu położonego na południe od ul. Gniewomierskiej – (druk – 
2/XXX). 

8. Projekt w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta Legnicy – (druk – 3/XXX). 
9. Projekt uchwały w sprawie zniesienia i nadania nazwy ulicy na obszarze miasta Legnicy – (druk – 

4/XXX). 
10. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Legnicy” w roku 2021 – (druk 

– 5/XXX). 
11. Projekt uchwały w sprawie przyznania „Nagrody Miasta Legnicy” w roku 2021 – (druk – 6/XXX). 
12. Projekt uchwały w sprawie przyznania odznaki „Zasłużony dla Legnicy” w roku 2021 – (druk 7/XXX). 
13. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie miasta Legnicy w roku 

2021 – (druk – 8/XXX). 
14. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Legnicy – 

(druk – 9/XXX). 
15. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2021 – (druk – 10/XXX). 
16. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

z elementami Planu Mobilności Miejskiej dla miasta Legnicy” – (druk – 11/XXX). 
17. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
18. Komunikaty i sprawy różne. 
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Ad. 1. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI. 
 
Przewodniczący poinformował, że protokół nr XXIX/21 sesji z 29 marca 2021 r. znajduje się do wglądu 
w Biurze Rady od dnia podpisania. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu nr XXIX/21 do akceptującej wiadomości Rady. 

Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokół Nr XXIX/21 sesji, z dnia 29 marca 2021 r.  
 

 
Ad. 2. INFORMACJA O PRACY RADY W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI. 
 
Przewodniczący poinformował, że informację nr 26/21 o pracy Rady w okresie od 22 marca 2021 r. 
do 20 kwietnia 2021 r. otrzymali wszyscy Radni. 
  
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...” do akceptującej wiadomości Rady. 

Sprzeciwu nie zgłoszono 
 
Rada przyjęła informację nr 26/21 o pracy Rady w okresie od 22 marca 2021 r. do 20 kwietnia 
2021 r., do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
Ad. 3. RAPORT Z DZIAŁALNOŚCI PREZYDENTA MIASTA LEGNICY. 
 
Przewodniczący poinformował, że Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 17 marca 2021 r. 
do 13 kwietnia 2021 r.  otrzymali wszyscy Radni. 
 
Komisje nie omawiały raportu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Raportu...” do akceptującej wiadomości Rady. 

Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 17 marca 2021 r. do 
13 kwietnia 2021 r. do akceptującej wiadomości. 
Raport stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad. 4. SPRAWOZDANIE Z EFEKTÓW PRACY ORGANIZATORA RODZINNEJ PIECZY 
ZASTĘPCZEJ W 2020 ROKU – (druk – XXX/1). 
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Przewodniczący poinformował, że Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni oraz że Komisja Spraw 
Społecznych i Ekologii przyjęła sprawozdanie, Komisja  Rewizyjna i Komisja Gospodarki przyjęły 
sprawozdanie do wiadomości, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała  
sprawozdanie, Komisja Budżetu i Finansów zapoznała się ze sprawozdaniem i pozytywnie oceniła 
realizację zadań w tym zakresie.  
 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Sprawozdania...” do akceptującej wiadomości Rady. 

Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej w 2020 
roku, do akceptującej wiadomości. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
Ad. 5. SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI ZADAŃ Z ZAKRESU WSPIERANIA RODZINY W 2020 
ROKU – (druk – XXX/2). 
 
Sprawozdanie  otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Spraw Społecznych i Ekologii i Komisja Edukacji, Kultury 
i Sportu przyjęły sprawozdanie, Komisja  Rewizyjna i Komisja Gospodarki przyjęły sprawozdanie do 
wiadomości, Komisja Budżetu i Finansów zapoznała się ze sprawozdaniem i pozytywnie oceniła 
realizację zadań w tym zakresie.  
 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Sprawozdania...” do akceptującej wiadomości Rady. 

Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2020 roku, 
do akceptującej wiadomości. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad. 6. PROJEKT OBWIESZCZENIA W SPRAWIE OGŁOSZENIA JEDNOLITEGO TEKSTU 
UCHWAŁY STATUT LEGNICY – (druk – 1/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Rewizyjna przyjęła projekt obwieszczenia do wiadomości, 

pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt obwieszczenia.  

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego 
tekstu uchwały Statut Legnicy – (druk – 1/XXX). 
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Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła Obwieszczenie Nr 2/21 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Statut 
Legnicy  – stosunkiem głosów: za – 19, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Obwieszczenie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad. 7. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO 
PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO MIASTA LEGNICY – TERENU 
POŁOŻONEGO NA POŁUDNIE OD UL. GNIEWOMIERSKIEJ – (druk – 2/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Spraw Społecznych i Rodziny nie omawiała projektu, 

pozostałe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy – terenu położonego na 
południe od ul. Gniewomierskiej – (druk – 2/XXX). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXX/363/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy – terenu położonego na południe od 
ul. Gniewomierskiej – stosunkiem głosów: za – 17, przeciwne – 0, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad. 8. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA NAZW ULICOM NA OBSZARZE MIASTA 
LEGNICY – (druk – 3/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Spraw Społecznych i Ekologii nie omawiała projektu, 

pozostałe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze 
miasta Legnicy – (druk – 3/XXX). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
 Rada podjęła uchwałę Nr XXX/364/21 w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta 
Legnicy – stosunkiem głosów: - za – 19, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad. 9. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZNIESIENIA I NADANIA NAZWY ULICY NA OBSZARZE 
MIASTA LEGNICY – (druk – 4/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Spraw Społecznych i Ekologii nie omawiała projektu, 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Finansów  przyjęła do wiadomości projekt uchwały, pozostałe 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Poinformował że radny Andrzej Lorenc złożył wniosek o zmianę zapisu w § 2 ust. 1 w miejsce słów 
„ul. Zygmunta Rumla” wprowadzić słowa” ul. ppor. Zygmunta Jana Rumla”. 
Wniosek stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek radnego Andrzeja Lorenca o zmianę zapisu w § 2 
ust. 1 w miejsce słów „ul. Zygmunta Rumla” wprowadzić słowa” ul. ppor. Zygmunta Jana Rumla”. 
Rada nie przyjęła wniosku, stosunkiem głosów: za – 9, przeciwne – 10, wstrzymujące – 0. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zniesienia i nadania nazwy ulicy na 
obszarze miasta Legnicy – (druk – 4/XXX).  
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXX/365/21 w sprawie zniesienia i nadania nazwy ulicy na obszarze 
miasta Legnicy  – stosunkiem głosów: za – 18, przeciwne – 0, wstrzymujące – 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad. 10. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU „HONOROWY OBYWATEL MIASTA 
LEGNICY” W ROKU 2021 – (druk – 5/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki, Komisja Budżetu i Finansów przyjęły do 

wiadomości projekt uchwały, pozostałe Komisje nie omawiały projektu. 

Poinformował, że Komisja Kapituły i Statutu przedstawiła do nadania tytułu Honorowego Obywatela 
Miasta Legnicy Pana Stanisława Obertańca. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy 
Obywatel Miasta Legnicy” w roku 2021 – (druk – 5/XXX). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
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Rada podjęła uchwałę Nr XXX/366/21 w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta 
Legnicy” w roku 2021  – stosunkiem głosów: za – 14, przeciwne – 1, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
Ad. 11. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYZNANIA „NAGRODY MIASTA LEGNICY” 
W ROKU 2021 – (druk – 6/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki, Komisja Budżetu i Finansów przyjęły do 

wiadomości projekt uchwały, pozostałe Komisję nie omawiały projektu. 

Poinformował, że Komisja Kapituły i Statutu przedstawiła do przyznania Nagrody Miasta Legnicy 
Pogotowie Ratunkowe w Legnicy oraz Wojewódzki Szpital Specjalistyczny w Legnicy. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyznania „Nagrody Miasta 
Legnicy” w roku 2021 – (druk – 6/XXX). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXX/367/21 w sprawie przyznania „Nagrody Miasta Legnicy” w roku 
2021– stosunkiem głosów: za – 17, przeciwne – 0, wstrzymujące – 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Ad. 12. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYZNANIA ODZNAKI „ZASŁUŻONY DLA LEGNICY” 
W ROKU 2021 – (druk 7/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki, Komisja Budżetu i Finansów przyjęły do 

wiadomości projekt uchwały, pozostałe Komisję nie omawiały projektu. 

Poinformował, że Komisja Kapituły i Statutu przedstawiła do przyznania odznaki „Zasłużony dla 
Legnicy” 20 kandydatów. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyznania odznaki „Zasłużony dla 
Legnicy” w roku 2021 – (druk 7/XXX). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXX/368/21 w sprawie przyznania odznaki „Zasłużony dla Legnicy” 
w roku 2021– stosunkiem głosów: za – 19, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 13. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE WYKAZU KĄPIELISK I SEZONU KĄPIELOWEGO NA 
TERENIE MIASTA LEGNICY W ROKU 2021 – (druk – 8/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki i  Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały, pozostałe Komisję nie omawiały projektu. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk i sezonu 
kąpielowego na terenie miasta Legnicy w roku 2021 – (druk – 8/XXX). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
Rada podjęła uchwałę Nr XXX/369/21 w sprawie wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na 
terenie miasta Legnicy w roku 2021– stosunkiem głosów: za – 19, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0, 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
Ad. 14. PROJEKT UCHWAŁY ZMIENIAJĄCY UCHWAŁĘ W SPRAWIE WIELOLETNIEJ PROGNOZY 
FINANSOWEJ MIASTA LEGNICY – (druk – 9/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, pozostałe Komisję nie omawiały projektu. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Legnicy – (druk – 9/XXX). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXX/370/21 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Legnicy – stosunkiem głosów: za – 12, przeciwne – 0, wstrzymujące – 8. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
Ad. 15. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN BUDŻETU MIASTA LEGNICY NA ROK 2021 – 
(druk – 10/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, pozostałe Komisję nie omawiały projektu. 

Radny Andrzej Lorenc zapytał z czego wynika zwiększenie środków na remont kaplicy cmentarnej. 
 
Skarbnik Miasta Legnicy Grażyna Nikodem poinformowała, cytat: „dotyczy to wykonania robót 
budowlanych zwiększających i zamiennych niezbędnych do prawidłowego wykonania robót objętych 
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etapem pierwszym, w tym między innymi toalet publicznych i robót dodatkowych wynikających 
z  prowadzonych badań stratograficznych, to macie państwo zapisane w uzasadnieniu do projektu 
uchwały”. Koniec cytatu.  
 
Prezydent Miasta Legnicy Tadeusz Krzakowski poinformował, że podczas prac remontowych odkryto 
freski, które należy odnowić i stąd między innymi nastąpiło zwiększenie kosztów. 
 
Radny Maciej Kupaj zapytał cytat: „jaka część z tych 5 mln 200 tys. zł. jest częścią na wyposażenie 
stałe, a jaka część będzie ekspozycją, która co roku będzie zmieniana. Proszę o przedstawienie 
kosztów funkcjonowania, utrzymania Centrum Witelona oraz o przedstawienie potencjalnych 
przychodów z Centrum”. Koniec cytatu. 
 
Zastępca Prezydenta Miasta Legnicy Jadwiga Zienkiewicz poinformowała: cytat: „odnośnie 
wyposażenia ja już to tłumaczyłam na komisji. Natomiast jeżeli chodzi o urządzenia, wyposażenie 
wystawy to one nie były ujmowane w przetargu na roboty budowlane. Oczywiście musimy wcześniej 
zacząć przygotowywać się do tych zamówień (…). Jeżeli chodzi o koszty funkcjonowania, eksploatacji 
przyszłej instytucji, która nie jest jeszcze powołana, to taką prognozę wykonywaliśmy do wniosku 
norweskiego, ale to jest bardzo szacunkowa prognoza i przewidywaliśmy, ze te koszty będą 
optymalizowane, ponieważ są to tylko szacunki i należy przewidzieć, że ta instytucja będzie musiała być 
dotowana, tak jak wszystkie instytucje kultury”. Koniec cytatu.  
 
Radny Maciej Kupaj zapytał cytat: „o ile przekroczyła kwota pierwszego przetargu, to znaczy jaka była 
pierwsza oferta pierwszego przetargu, która miała obejmować budowę i modernizację i ile dzisiaj jest 
w budżecie zabezpieczonych środków tylko i wyłącznie na modernizację”. Koniec cytatu.  
 
Grażyna Litwin dyrektor  Wydziału inwestycji Miejskich Urzędu Miasta Legnicy poinformowała, cytat: 
„na te pytania może pan znaleźć odpowiedź w zamówieniach publicznych w archiwum i zobaczy pan ile 
było przetargów i jakie były kwoty wykonawców i dlaczego musieliśmy zrezygnować z rozbudowy. Jeśli 
chodzi o drugi etap to za zgodą Prezydenta ostatni przetarg rozstrzygnęliśmy zabierając środki 
z wyposażenia żeby rozstrzygnąć przetarg na roboty budowlane (…). Faktycznie pierwotnie w roku 
2015 były kwoty przewidziane na roboty i wyposażenie. Jednak sytuacja nas zmusiła, że po 
opracowaniu dokumentacji i wykonaniu kosztorysów inwestorskich, gdzie największe sprostowanie 
wprowadziły przetargi ceny na roboty i te informacje były państwu przekazywane w corocznych 
sprawozdaniach z realizacji budżetu”. Koniec cytatu. 
 
Prezydent Miasta Legnicy Tadeusz Krzakowski zaznaczył, że ta kwestia była wyjaśniana również 
podczas sesji panu radnemu Kupajowi wprost na zadane pytania zostały udzielone odpowiedzi. 
 
Pełnomocnik Prezydenta Legnicy ds. Centrum Witelona Marcia Andrzejewski przedstawił zarys ogólny 
planowanego funkcjonowania Centrum Witelona. 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Rabczenko wyraził niezadowolenie z przedstawionych argumentacji 
dotyczących Centrum Witelona. 
 
Radny Maciej Kupaj wyraził niezadowolenie z otrzymanej odpowiedzi i zapytał czy pełnomocnik 
ds. Centrum Witelona jest  w stanie przygotować radnym koncepcję funkcjonowania CW. 
 
Prezydent poinformował, cytat: „my w tej chwili ratujemy zabytek w mieście, który był wielokrotnie 
przedmiotem drwin że nie dbamy o ten obiekt.  Obiekt Teatru Letniego w tej chwili rewitalizujemy i to 
jest głównym dzisiaj obciążeniem budżetu, który jest związany z realizacją tego przedsięwzięcia. Jeżeli 
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pan się dziwi, że ekspozycja, która będzie tam prezentowana, będzie wypracowana teraz po 
zakończeniu całej inwestycji (…). My wprowadziliśmy badania społeczne na ten temat i konsultacje 
społeczne, w których uczestniczyli mieszkańcy i wyrazili swój pogląd co tam by chcieli by się 
znajdowało. My tymi materiałami dysponujemy na użytek realizacji tego przedsięwzięcia. Oczywiście po 
wypracowaniu tej pierwszej ekspozycji, którą pan Andrzejewski ma jako pełnomocnik wypracować 
i przedstawić do realizacji w ramach tych środków, które proponujemy państwu. Wówczas 
przedstawimy państwu już wnioski rzeczowe.(…). Jednak jakie rozwiązania tam się znajdą, jeśli chodzi 
o ekspozycje i jakie elementy edukacyjne tam będą, to też jest wszystko przed nami i stąd poszukiwanie 
rozwiązania optymalnego wystawy wiąże się z budżetem, który chcemy na to przeznaczyć”. Koniec 
cytatu. 
 
Radny Piotr Niemiec wyraził niezadowolenie z przyznanej w budżecie miasta kwoty na remont ulicy 
Gwarnej. 
 
Prezydent poinformował, że wnioski na remont dróg zostały przedłożone przez dyrektora Zarządu Dróg 
Miejskich i takie kwoty zostały zabezpieczone w korekcie budżetu miasta Legnicy. 
 
 
Przewodniczący ogłosił przerwę techniczną  
 
Po przerwie  Przewodniczący wznowił obrady. 
 
 
Radny Andrzej Lorenc zapytał w jaki sposób Centrum Witelona będzie zarabiało na siebie. 
 
Prezydent poinformował, że obiekt ten ma służyć mieszkańcom, a nie być komercyjną placówką. 
 
Radna Karolina Jaczewska-Szymkowiak zaproponowała aby przedstawić radnym kilka wariantów 
realizacji zadania Centrum Witelona. 
 
Prezydent poinformował, że cytat: „sposób realizacji tego przedsięwzięcia już po remoncie i rewitalizacji 
całego obiektu będzie uzależniony od decyzji, którą podejmie Rada w oparciu o dane i informacje, które 
państwu przygotujemy jako źródło informacji do podjęcia takiej decyzji”. Koniec cytatu. 
 
Radny Ignacy Bochenek zaapelował do radnych o rozsądek i przyjęcie projektu uchwały w wersji 
przedstawionej przez Prezydenta.   
 
Radny Maciej Kupaj złożył wniosek o treści: cytat: „wniosek o zmianę treści projektu uchwały 
budżetowej miasta Legnicy na rok 2021 i jego załączników proponuje następujące zmiany: 
I. Zmniejszenia w załączniku nr 2 Plan wydatków budżetu miasta Legnicy na rok 2021: 1) w dziale 600 
„Transport i łączność” w rozdziale 60015 „Drogi publiczne w miastach na prawach powiatu” w punkcie 
1 „wydatki bieżące” zmniejszyć o kwotę 650.000,00 zł w związku z zawieszeniem działalności 
legnickiego systemu roweru miejskiego w roku 2021. Łącznie zmniejszenia: 650.000,00 PLN. Powyższe 
zmniejszenia zastosować w treści uchwały i wszystkich jej załącznikach.  
II. Zwiększenia: Zwiększenie w załączniku nr 2 Plan wydatków budżetu miasta Legnicy na rok 2021: 
1. w dziale 600 „Transport i łączność” w rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” pkt 2) wydatki 
majątkowe litera a) inwestycje i zakupy inwestycyjne zwiększyć wydatki o kwotę 650.000,00 PLN na 
realizację zadania inwestycyjnego „Budowa parkingu w miejscu wyburzonych pawilonów przy 
ul. Neptuna”. Łącznie zwiększeni 650.000.,00 PLN. Powyższe zwiększenia zmniejszenia zastosować 
w  treści uchwały i wszystkich jej załącznikach”. Koniec cytatu. 
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Przewodniczący zapytał radcę prawnego Urzędu Miasta Legnicy czy w okresie panującej pandemii, 
poprawki składane do budżetu powinny być składane w formie pisemnej. 
 
Radca prawny Urzędu Miasta Legnicy Mirosław Zagrobelny poinformował cytat: „w Statucie jest 
zapisane że poprawki zgłasza się w formie pisemnej, ale forma pisemna to także „mail” i takie może być 
rozwiązanie”. Koniec cytatu. 
 
Radna Joanna Sliwińska-Łokaj wyraziła sprzeciw wnioskowi złożonemu przez radnego Kupaja 
i przeznaczeniu kwoty na budowę parkingu. Zaproponowała przeznaczenie tych pieniędzy na remont 
dróg w mieście. 
 
Radny Wojciech Cichoń zgłosił wniosek przeciwny.  
 
Skarbnik Miasta Legnicy Grażyna Nikodem poinformowała cytat: „państwo przegłosowaliście wcześniej 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej, a rower miejski jest ujęty w WPF, czyli, gdyby ten 
wniosek przeszedł, to zmiana budżetu nie będzie korelowała z WPF, który został przez państwa 
podjęty”. Koniec cytatu.  
 
Przewodniczący  zapytał radcę prawnego, czy w związku z wypowiedzią pani Skarbnik możemy 
wykluczyć wniosek złożony przez radnego Kupaja. 
 
Radca prawny Urzędu Miasta Legnicy Mirosław Zagrobelny poinformował cytat: „rzeczywiście 
głosowanie może być podjęte, tu się nic złego nie dzieje. Natomiast, czy to głosowanie będzie 
wywierała skutki prawne, to jest inny temat. To co pani Skarbnik tutaj zasugerowała, że będzie 
brakowało korelacji między budżetem a WPF, to będzie taka prawda”. Koniec cytatu. 
 
Radny Ignacy Bochenek złożył wniosek o treści:  
„W związku z projektem uchwały budżetowej miasta Legnicy na rok 2021 ze względu na ważny interes 
społeczny proponujemy następujące zmiany: I. ZMINIEJSZENIA 
 W załączniku nr 2 Plan wydatków budżetu miasta Legnicy na rok 2021: 1) w dziale  600  „Transport” w 
rozdziale 60004 „Lokalny transport zbiorowy” w punkcie 1 „wydatki bieżące” zmniejszyć o  kwotę 
650.000,00 zł w związku z zawieszeniem działania legnickiego systemu roweru miejskiego w roku 2021. 
Łączne zmniejszenia: 650.000,00 PLN 
Powyższe zmniejszenia zastosować w treści uchwały i wszystkich jej załącznikach. II. ZWIĘKSZENIA: 
Zwiększenie w załączniku nr 2 Plan wydatków budżetu miasta Legnicy na rok 2021: 1) W dziale  600 
„Transport i łączność” w rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” pkt 2)  wydatki majątkowe litera a) 
inwestycje i zakupy inwestycyjne zwiększyć wydatki o kwotę 650.000,00 PLN na realizację zadania 
inwestycyjnego "Zadanie inwestycyjne  przebudowa Rzeczypospolitej oraz Budowa ulicy Zagrodowej”. 
Wniosek stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach celem przekazania radnym wniosku. 
 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 
 
Radny Andrzej Lorenc złożył wniosek o treści: 
Wniosek o zmianę treści projektu uchwały budżetowej miasta Legnicy na rok 2021 i jego Załączników. 
W związku z projektem uchwały budżetowej miasta Legnicy na rok 2020 ze względu na ważny interes 
społeczny proponujemy następujące zmiany: I. ZMINIEJSZENIA. W załączniku nr 2 Plan wydatków 
budżetu miasta Legnicy na rok 2021: 1) w dziale 600 „Transport i łączność” w rozdziale 60015 „Drogi 
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publiczne w miastach na prawach powiatu” w punkcie 1 „wydatki bieżące” zmniejszyć o kwotę 
650.000,00 zł w związku z zawieszeniem działania legnickiego systemu roweru miejskiego w roku 2021. 
Łączne zmniejszenia: 650.000,00 PLN. Powyższe zmniejszenia zastosować w treści uchwały 
i wszystkich jej załącznikach. 
II. ZWIĘKSZENIA: 
Zwiększenie w załączniku nr 2 Plan wydatków budżetu miasta Legnicy na rok 2021: 1) W dziale 600 
„Transport i łączność” w rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” pkt 2) wydatki majątkowe litera a) 
inwestycje i zakupy inwestycyjne zwiększyć wydatki o kwotę 650.000,00 PLN na realizację zadania 
inwestycyjnego. na realizację zadania inwestycyjnego "Remont ulicy Gwarnej (od Piekrakiej do Baszty 
Chojnowskiej)". 
Wniosek stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Radna Aleksandra Krzeszewska poinformowała, że zaproponowany we wniosku przez radnego 
Lorenca remont ulicy Gwarnej jest ujęty w projekcie uchwały, wobec powyższego przedłożony wniosek 
jest zbędny. 
 
Przewodniczący zapytał radnego Andrzeja Lorenca, czy podtrzymuje złożony wniosek. 
 
Radny Andrzej Lorenc wycofał złożony wniosek. 
 
Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali na piśmie wniosek złożony przez radnego Macieja 
Kupaja i postawił go pod głosowanie. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada nie przyjęła wniosku radnego Macieja Kupaja stosunkiem głosów: za – 8, przeciwne – 11, 
wstrzymujące – 1. 
Wniosek stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Radny Ignacy Bochenek wycofał złożony wniosek. 
 
Radny Ryszard Kępa zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do glosowania nad 
projektem uchwały. 
 
Radny Maciej Kupaj zgłosił wniosek przeciwny. 
 
Przewodniczy postawił pod glosowanie wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do 
glosowania nad projektem uchwały. 
 
Rada przyjęła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do glosowania nad projektem 
uchwały stosunkiem głosów: za – 12, przeciwne – 6, wstrzymujące – 2. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na 
rok 2021 – (druk – 10/XXX). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXX/371/21 w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2021– 
stosunkiem głosów: za – 11, przeciwne – 6, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Ad. 16. PROJEKT UCHWAŁY ZMIENIAJĄCY UCHWAŁĘ W SPRAWIE PRZYJĘCIA „PLANU 
GOSPODARKI NISKOEMISYJNEJ Z ELEMENTAMI PLANU MOBILNOŚCI MIEJSKIEJ DLA MIASTA 
LEGNICY” – (druk – 11/XXX). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisje nie omawiały projektu. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia 
„Planu Gospodarki Niskoemisyjnej z elementami Planu Mobilności Miejskiej dla miasta Legnicy”          – 
(druk – 11/XXX) 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXX/372/21 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu 
Gospodarki Niskoemisyjnej z elementami Planu Mobilności Miejskiej dla miasta Legnicy”– 
stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
 
Ad. 17. INTERPELACJE, ZAPYTANIA I ODPOWIEDZI. 
 
Radny Andrzej Lorenc poinformował, że złożył interpelacje w sprawie odbioru worków ze śmieciami 
z ul. Oświęcimskiej. 
 
Rady Piotr Niemiec poruszył sprawę umieszczenia tablic informacyjnych informujących o przestrzeganiu 
porządku w mieście. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący poinformował, że  zgodnie z art. 24 ust. 6  ustawy o samorządzie gminnym, 
interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady gminy. 
 
 
Ad. 18. KOMUNIKATY I SPRAWY RÓŻNE. 
 

Przewodniczący przypomniał radnym, że 30 kwietnia br. upływa termin na złożenie przez radnych 
oświadczeń majątkowych wraz z zeznaniem podatkowym za rok 2020. Wypełnione elektronicznie 
oświadczenie majątkowe proszę przesłać na pocztę elektroniczną Biura Rady oraz dostarczyć do Biura 
w formie papierowej. 

Przewodniczący poinformował, że Prezydent Miasta Legnicy pismem z 19 kwietnia 2021 r. wystąpił 

o wyznaczenie pięciu przedstawicieli Rady Miejskiej Legnicy do prac w posiedzeniach Zespołu 

Technicznej Oceny projektów Legnickiego Budżetu Obywatelskiego 2022. Poprosił o zgłaszanie 

kandydatur. 

Radny Maciej Kupaj zgłosił kandydaturę radnego Piotra Niemca. 
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Radna Jolanta Kowalczyk zgłosiła swoją osobę. 

Radny Ignacy Bochenek zgłosił kandydaturę radnego Piotra Żabickiego. 

Radny Piotr Niemiec zgłosił kandydaturę radnego Ignacego Bochenka. 

Radny Ignacy Bochenek zgłosił kandydaturę radnego Marka Filipka. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę do pracy w Zespole Technicznej Oceny projektów 

Legnickiego Budżetu Obywatelskiego 2022.  

Przewodniczący poinformował, że posiedzenia Zespołu będą odbywały się w dniach od 24 maja 2021 r. 

do 16 lipca 2021 r. O dokładnych datach spotkań radni zostaną powiadomieni. 

Radna Jolanta Kowalczyk wyraziła niezadowolenie z niepodjęcia uchwały w sprawie nadania ulicy 

podporucznika Zygmunta Rumla, tylko podjęła uchwałę z nazwiskiem Zygmunta Rumla. 

Prezydent poinformował, że zgodnie z wnioskiem pana Wojewody, odbędą się w Legnicy Dolnośląskie 

Obchody Święta Konstytucji 3 Maja, o godzinie 1100  uroczysta msza Święta. Następnie na płycie 

Rynku zgodnie ze scenariuszem pana Wojewody odbędzie się cześć uroczysta. Poprosił 

o oddelegowanie przedstawicieli Klubów Rady. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Rabczenko zamknął 

30 sesję Rady Miejskiej Legnicy. 

Protokółował: 
Janusz Siczek 
 

Legnica, dnia 10.05. 2021 r. 

 
PRZEWODNICZĄCY RADY 

 
Jarosław Rabczenko 

 
 


